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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Otthonról hozott különbségek" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Lampert Mónikához, az Önkormányzati és Területfejlesztési Minisztériumot
vezető miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Gyurcsány Ferenc parlamenti beszédében a következő hangzott el :
„Ráadásul tudjuk, hogy ma az oktatási rendszerünk nem segíti azt, hogy valaki kitörjön ebből a
szegénységből, hanem bizony mindenki kicsikét tovább viszi a maga sorsát, amit otthonról hoz .
Igen, a vizsgálatok azt mutatják, hogy a magyar iskolarendszer nem csökkenti, hanem növeli az
otthonról hozott különbségeket."
Néhány mondattal később úgy fogalmazott : „Jelentősen növelni kell a bölcsődék számát, mert ma
tudjuk, hogy a gyermekek már az iskolát megelőző időszakban veszítik el esélyeik jelentős részét ."

Kérdezem Miniszter asszonyt :

Ön szerint igaza van Gyurcsány Ferencnek abban, hogy a gyermeknek már az iskolába kerülés
előtt jelentős részben eldől a sorsuk?

Tisztelettel várom válaszát!
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